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Protokół z zebrania mieszkańców osiedla ,,Poludnien
odbytego dńa 04.09.2015 r.

w strażnicy osP Lipowiec w Czechowicach - Dziedzicacb.

Ad. r
Przewodnicący Zarządu osiedla ,Południe'' Pan Piotr Kurczyk stwierdził

prawomocność zebrania _ obecnych l49 mieszkańców wg załaczonej list!'.
Następnie przedstEwił cel zebrańa'

Ad. 2
Przewodnicący zarządu osiedla prz}'l'Vitał zębranych mieszkańów oraz gości

w osobach:
- Mali8n Bł8chut * burmistrz miastą
_ Maciej Kołoczek zastępca burmistrza mi8stą
_ DamianŹelazny _ przewodnicący RĘ
- Maręk Gazda _ sekętarz miastą
- lćszęk czopek _komendant SM,
- Janusz Uszok _ przewodniozący Zarządu osiedla,,Tomaszówka''-

Ad. 3
Na sekretarza zebrania przewodniczący Zuząól osiedta 'połudńe'' zaproponował

Danutę Luszczak, której kandydatura została przyjęta 148 głosami zą przy 1 głosie

wstrzymującym się.
Następnie przewodnic,ząay zltzĄd|' osiedla ,,Południd' zaproponował zebranym

porądek zebranią który stanowi załącznik do niniejszego Drotokołu.
Prz€dst8wiony porządek został j ednomyślnie przyjęty przez zebranych mieszkanców.

Ad. 4
Przewodnicący Zarządu osiedla ,'Połudrrie'' przedstawił splawozdanie z działalności

zArząd\l zalate2ol| - 2015, które stanowi załacznik do nini€jszego Drotokołu'

Ad. 5
Sprawozdanie zostało przyjęte przez zebranych l38 głosami zą przy l głosie'_

sprzeciwu i l0 glosach wsrrzymu'iących się

Ad. ó
Następnie przewodnicący Zarządu osiedla,,Południe'' przedstawił:

l) Uchwałę Nr V76l15 Rady Miejskiej w Czechowicach-Dziedzicach z dnia 9 czerwca
20l5 r' w sprawie zarządzenia wyborów do zarądów osiedli.

2) Konisję skrutacyjną powołaną przez Burmistza Ma$ta do przeprowadzenia
wyborów Zarządu osiedla ,,Południe'' w Czełbowicach-Dziedzicach w składzie:
- Patryk lludziec _ przewodniczący'
- Rafał M8j ' cżonek,
- Iwona Szuler - członek'

Następnie zachęoił zebranych do zgłaszania k8ndydatów na przewodniczącego
Zarządu osiedla ,Południe'' i sam zaproponował kandydaturę Pąna Bartosza Klimka' Pan
Klimek kótko przedstawił się i wyraził zgodę na kandydowanie.

Następnie Pan Antoni Beczała zaproponował kandydaturę Pani Marzeny PawliĘ która
również prŻedstswiła się i w1raziła zgoĄ na kandydowanie.
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Ze względu na brak innych zgłoszeń listę kandydujących zamlmięto' Komisja
skrutacyjna przystąpiła do przygotowana kaft do głosowania'

Przewodniczący zebrania zaproponował, aby w czasie pracy komisji mieszkańcy,
korzystając z obecności burmistrza i zaproszonych gości, zadawali p}'tania.

Jednakż€ ze względu oa panujący w sali duży gwar odstąpiono od zadawania p}'tań

i została ogłoszona przerwa do czasu przygotowania kaft do głosowania' Jedynie
indyrł'idualnie mieszkńcy' w bezpośredniej roznowie z bufmistrzem zadawali pyania

Gdy komis.ja skrutacy.jna zakończyła pracę, przewodniczący komisji Pan Patryk
Hudziec przypomniał zasady głosowania i fozdano karty do głosowania' Pżewodniczący
Piotr Kurczyk upewnił się jeszcze przed przystąpieniem do głosowania, pyając obecnych,
czy wszyscy karty otrzyma]i, co zostało potwierdzone z sali' Przed zakończeniem głosowania

okazało się jednak, na co zwróciła urłagę jedna z mieszkanek, że 3 osoby przebyłające na
koqĄarzu nie otrzymały kart do głosowania. Pan Konrad Rożek p.zypomniał, że
przewodniczący p}'tał' czy wszyscy kańy otrzymali i nikt się nje zgłosił. Poniewż jednak nie
podano wcześniej dokładnie godziny tozpoczęcia głosowania' pominięci przy rozdawaniu
kart je otzymali' Po zebla[iu głosów do urny komisja skrutacyjna odda]iła się celem
przeliczenia głosów. Przewodniczący ogłosił też przerwę w zebraniu do 1830.

Pan Józef Buchalik zaproponował, aby nie robić przerrłry i od razu przystąpić do
zgłaszańa kandydatów na członków zarządu osiędla. Pan Piotr Kurczyk stwieldził, że byłoby
to niezgodne Że statutem osiedla' co potlłierdził burmistrz-

Po przerrłie komjsja skrutacyjna przedstawiła protokoł z głosowania' w którym
stwierdziłą że w głoso\łaniu tajnym na przewodniczącego Zarządu osiedla ,,Pofudńe''
wzięło udział t45 mieszkańców, głosów rłżnych oddano 143' głosów nięwaŻnych oddano 2'
Poszczególni kandydaci otrłmali następującą ilość głosów:
Banosz Klimek 39.
Marzena Pawlik 104.

Zatem Przewodniczącym Zarządu osiedla ,,Pofudnie" została wybrana Pani Marzena
Płwlik'

Zebmni pogratulowali nowej przewodniczącej, która podziękowała mieszkańcom za
zaufanie.

Ad. 7
Następri€ przyŚtąpiono do zgłaszarua

.,Pofudnie" .

Zgłoszono następtriące osoby:

kandydató\ł na członków Zarządu osiedla

1) Bartosz Kiimek
2) Eliza Niedziela
3) Barbara Szpyra
4) Jacek c\łetler
5) Zofia Rożek
6) Paweł Wróbel
7) Magdalena Żaczek-Paszek
8) Danuta Łuszczak
9) Małgorzata Pawlik
1 0) Antoń BecŻała
'I 1) Bogdan Gicala
12) Piotr Kurczyk

_ zgłosił Piotr KurczyĘ
_ zgłosił Józef Pławecki,

- zgłosił Paweł Pawlik'
_ zgłosił Konrad RożeĘ

zgłosił Tadeusz wojtasik,
_ zgłosił Jarosław Stec'

zgłosił Marek Matura'
- zgłosiła Eliza Niedziela,

zgłosił Radosław Hudziec,
- zgłosił Radosław Hudziec,

zgłosił Krzysztof szczypką
zgłosiła Danuta Łuszczak'
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ZgłoweĄ opńcz Pana Piotre Kuczyką w}Tazili zgodę na kandydowanie.

Beczała Antoni
cwetler J&c€k
Gicala Bogdan
Klimek Bartosz
Łuszczak Danute
Medziela Eliza
Pawlik Małgorzata
Szpyra Barbara
Rożek zońa

Na wniosek Pana Józęf8 Pławeckiego' który poparli wszyscy zebrani, zamknięto listę
kandydató\ł i komisja skrutacyjna przystąpiła do przygotowania kan do głosowania'- 

Zostoła ogłoizona przerwa do l8jo'

Po przerwie komisja skut8cyjna v/róciła z prŻygotowanymi kaItami

do głosowania. Przewodnicący komisji Pan Patryk Hudziec przypomniał zasady głosowania

i rozdano karty do głosowania' Po zebraniu głosow do umy komisja skutacyjna oddaliła się

celem przeliczenia głosów.
Prn Piotr Kurczyk zaprcponował przerwę w oczekiwaniu na wyniki głosowania'

Po podliczeniu głosów komisja slcutacyjna powróciła na salę i przedstawiła zebranym
protokół z głosowanią w którym stwierdziłą że w głosowaniu tajnym na członków Zarądu
osiedla ,fołudnie'' wzięło udział 127 mieszkanców, głosów ważrrych oddano 126, głosów

nierłażnych oddano l' Poszczególni kandydaci otrŻymali następującą ilość głosow:
, 94,

- 90,

- 36,

- 108,

- 107,

- 84,

- 11,
Wńbel Paweł _ E6,
żaczek-Paszek Magdalena _ 37'

zatem członkami Zarądu osiedla ,Południe" zosali: B€czrła Antoli' Gicrla
Bogdan' Łuszczsk Denut$, Pawlik MaĘorzata, sżpyra Berbar&, wróbel Pswel.

Ad. E
Nowa przewodnicąca Zarządu osiedla ,Południe'' Ma.rzena Pawlik poinformowała

zebranycĘ że w n8jbliższym czasie będzie zwołane zebranie mięszkańów mające na cłtu'
przygotowanie propozycji zadń do realizacji w roku 2016 z budżetu osiedla i budietu gminy.

Jeszcze raz podziękowała za wybór na przewodnicącą.

Ad. 9
Pan Piotr Kuczyk podziękował za przybycie gościom i miesŻkańcom.

Na tym zeblaoie zakońcuono'
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